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Geachte voorzitter/leden,

Wij hebben toegezegd u te informeren over de procedure met betrekking tot de Soorten
Effect Rapportage (hierna SER) voor de herintroductie van groot wild. Recent echter
(22 juni 2O17) is geconcludeerd door de Stuurgroep Regionale Landschap Drents-Friese
Grensstreek (hierna Stuurgroep) dat de tijd voor herintroductie van groot wild nog niet rijp is

Wij informeren u door middel van deze brief over de conclusies van de Stuurgroep en
voldoen daarmee aan de toezeggingen op 10 mei 2017 in de Commissie Omgevingsbeleid
(OGB) en op 28 juni 2017 in Commissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie (FCBE).

De Stuurgroep heeft in 2015 het initiatief genomen een SER herintroductie edelhert en
spontane vestiging/komst damhert in het Drents-Friese Wold op te stellen. De SER heeft als
doel 'maatschappelijke lusten en lasten van een maatregel goed te kunnen wegen'.
Op 20 april2017 heeft de Stuurgroep de SER vastgesteld. Uit de SER blijkt dat herten een
positieve toegevoegde waarde leveren aan de doelen voor het Drents-Friese Wold. Deze
positieve bijdrage is niet alleen ecologisch van aard, maar levert ook een grote maatschap-
pelijke en toeristisch-economische meen¡¡aarde op.

Na vaststelling van de SER hebben de leden van de Stuurgroep meerdere keren overleg
gevoerd over het plan van aanpak van de mogelijke herintroductie van groot wild. Over de
voorwaarden waaronder de introductie moet gebeuren, liepen de inzichten te veel uiteen.



De belangrijkste reden voor het niet bereiken van overeenstemming wordt door de
Stuurgroep als volgt beschreven: 'Verschillende stakeholders verschillen van mening. Dat
komt omdat de gevolgen zowel economisch als ecologisch groot zijn. Dat volledig draagvlak
binnen de Stuurgroep van groot belang is. Gelet op het ontbreken van een volledig ge-

dragen advies kan de Stuurgroep niet anders dan concluderen dat de edelherten voorlopig
niet naar het Drents-Friese Wold gebracht worden.'

Wij zijn hierover schriftelijk geïnformeerd. Hierbij treft u deze brief aan.

De verwachting is dat het onderwerp in de toekomst weer op de agenda komt, maar datzal
enige tijd in beslag nemen. Zodra er nieuws is te melden over dit onderwerp, brengen wij u
daarvan op de hoogte.

Hoogachtend,

Gedeputeerde Staten van Drenthe,

t
t CrL' secretaris

rgroep Nationaal Park Drents-Friese Wold
wa.coll
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Bestuursorganen met leden in de Stuurgroep Regionaal Landschap 
Drents-Friese Grensstreek 
 
i.a.a. Fauna Beheer Eenheid Drenthe en Fryslân 
  

 
 
 
Assen, Referentie Onderwerp: 
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Geacht bestuur, 
 
Afgelopen donderdag 22 juni heeft de stuurgroep van het Regionaal Landschap 
Drents-Friese Grensstreek een besluit genomen over de mogelijke komst van 
herten in het Drents Friese Wold. Daarover wil ik u graag informeren. 
 
De stuurgroep heeft besloten dat de tijd niet rijp is om edelherten te introduceren in 
Nationaal Park het Drents-Friese Wold. Over de randvoorwaarden voor de 
uitwerking van het plan van aanpak herintroductie werd tijdens de vergadering van 
22 juni geen overeenstemming bereikt. Daarom heeft de stuurgroep nu in 
gezamenlijkheid besloten dat de introductie van edelherten op dit moment niet 
haalbaar is. 
 
We hebben de mogelijkheden voor het introduceren van edelherten in het Drents-
Friese Wold, mede door uw inzet, zorgvuldig onderzocht. Uit de Soort Effect 
Rapportagei (SER) werd duidelijk dat edelherten van toegevoegde waarde zijn voor 
de doelen van ons Nationaal Park. Deze conclusie uit de SER werd in april 2017 
dan ook door alle stuurgroepleden onderschreven. Over de voorwaarden 
waaronder de introductie moet gebeuren, liepen de inzichten afgelopen donderdag 
echter teveel uiteen. Dit plan heeft zowel ecologisch als economisch en 
maatschappelijk gezien zoveel impact op het gebied en de omgeving, dat volledig 
draagvlak heel belangrijk is. Zolang die ontbreekt moet je concluderen dat de tijd er 
nog niet rijp voor is. 
 
We kunnen ons voorstellen dat dit besluit na de intensieve voorbereiding voor uw 
organisatie teleurstellend is. Als stuurgroep werken we door aan de volle breedte 
van alle opgaven vanuit de ambities voor het Nationaal Park. Er liggen hier veel 
kansen voor natuur, landschap en mens, die op dit schaalniveau ongekend zijn in 
Nederland. En wie weet komen daar ooit ook nog eens herten bij. 
 
Hier past ons een woord van dank aan de projectleider mevrouw Jori Wolf en het 
kernteam voor de inzet en betrokkenheid om een zo objectief mogelijke SER op te 
stellen.  
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Bij deze brief sturen wij u de inhoud van het persbericht onder embargo toe. Het 
persbericht wordt morgenochtend (27 juni 2017) naar de media gezonden. 
 
Mocht u naar aanleiding van het besluit vragen hebben, dan kunt u terecht bij de 
secretaris van het Nationaal Park, Catrien Scholten [c.scholten@drenthe.nl]. 
 
We hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, namens de stuurgroep, 
 
 
 
Henk van Hooft, voorzitter 
 
 
 
                                                      
i Volledige documenten van de SER zijn te vinden op http://www.nationaalpark-
drents-friese-wold.nl/actueel/nieuws/@123492/ser-edelherten/  


